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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ИКОНОМИКА, СОБСТВЕНОСТ И ДИГИТАЛНА 

ТРАНСФОРМАЦИЯ 

П Р О Т О К О Л  № 9 4  

от заседанието на Постоянната  комисия по икономика, собственост и дигитална 

трансформация,  проведено на 28.06.2023 г., 14:00 часа и излъчено във Facebook 

страницата на СОС 

        Днес, 28.06.2023 г., в сградата на Столичната община, ул. „Московска” № 33, зала I 

се проведе заседание на Постоянната комисия по икономика, собственост и дигитална 

трансформация. Заседанието беше открито от г-н Николай Стойнев – председател на 

комисията,  в 14:10 часа.   

        При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 10 общински 

съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. От заседанието са 

предупредили, че ще отсъства г-н Тодоров и г-н Лалов. Списъкът на присъстващите 

членове на комисията е приложен към протокола – Приложение № 1. 

         Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието, от който ще 

отложим точка 28 с вносител кмета на район Надежда, господин Димов, тъй като няма 

становище от Комисията по финанси и бюджет, възложена е нова оценка. Така че, ще 

изчакаме новата оценка и становището на Комисията по  финанси и бюджет. Предлагам 

да разгледаме и точките, по които сме водеща комисия, а няма становища, тъй като утре 

Комисията по финанси и бюджет ще имат извънредно заседание и ще се произнесат с 

отделно становище, за да не правим заседание преди Общинския съвет. 

предс. Николай Стойнев: Колеги, има ли забележки по дневния ред? Няма. 

Преминаваме към гласуване на дневния ред. 

Членовете на комисията гласуваха предложения от председателя на комисията дневен 

ред, както следва:  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 
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Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред на заседанието. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2. 

Въз основа на състоялите се разисквания по дневния  ред комисията взе следните 

решения:  

      По т. 1 от дневния ред: доклад вх.№ СОА23-ВК66-5378/02.06.2023 г. от Дончо 

Барбалов – зам.-кмет на Столична община, за проект на Решение за приемане на 

Стратегия за управление на дълга на Столична община 2024-2028 г. 

         Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

         Комисията подкрепя доклада с предложения проект за решение.       

 

 

 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  10 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 10 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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       По т. 2 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ВК66-15528/2/15.06.2023 г. от Дончо 

Барбалов – зам.-кмет на Столична община, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на помещения, в сграда с 

идентификатор 68134.202.1.2 - Акт за частна общинска собственост № 1821 от 27.01.2019 

г. и идентификатор 68134.202.1.3 - Акт за частна общинска собственост № 1822 от 

29.01.2019 г., намираща се на ул. „Дамян Груев“ № 8а 

предс. Николай Стойнев: Ние сме разглеждали такъв доклад преди време, имаме 

становище на Комисията по финанси и бюджет, което е положително. 

Заповядайте, госпожо Христова. 

г-жа Милка Христова: Колеги, искам да обърна вниманието Ви върху следният факт, 

който е свързан с ползването на този паркинг и най-вече на автомивката. Миналата 

година при приемане на Годишните финансови отчети от  ликвидатора на 16-то ДКЦ 

стана ясно, което се намира в същата тази сграда в близост на „Дамян Груев“, и която в 

момента 16-то се намира в ликвидация стана ясно забележете, че наемателят на паркинга 

и на всички прилежащи обекти се е закачил за ВиК-то на нашето ДКЦ и беше успял да 

направи 30 хиляди лева. Наложи се да изпращаме нашето ВиК, което наше ВиК успя 

доколкото разбирам да преработи системата и вече ДКЦ-то да не плаща тока на 

автомивката. В тази връзка обаче две неща стоят като проблеми. Единият проблем е, че 

трябва да разговаряме със „Софийска вода“ тези 30 хиляди лева ще излязат от джоба на 

общината през ликвидацията на ДКЦ-то. 

    Вторият проблем, който е, и лично аз ще настоявам, и ще следя досегашния наемател 

да не може да се яви на конкурс, защото товеа е изключително нелоялно поведение. Да 

ги покрие, защото в противен случай извинявайте, но ние да толерираме това е жива 

кражба, да имаш такъв обект толкова печеливш и да си миеш колите с питейна вода при 

положение, че и Законът го забранява да се ползва питейна вода, също и министерството. 

Обръщам внимание да го имате предвид. 

предс. Николай Стойнев: Съгласен съм със забележката, която направи  госпожа Милка 

Христова, не знам доколко, най-добре би било, не познавам досегашният наемател, ако 

покрие тези задължения, в което се съмнявам, но въпроса е дали това можем да го 

формулираме като изискване към него, защото той най-вероятно ще твърди, че не е 

ползвал. 

г-жа Милка Христова: Как ще го твърди, като инсталацията е доказателство. В крайна 

сметка трябва да говорим с господин Стоевски, никакъв проблем няма да му фактурират 

тези задължения или да му изпратят покана и ние имаме в нашата наредба съществува 
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текст съобразно, който лице, което има неизплатени задължения към общината просто 

не може да участва. 

г-н Дончо Барбалов: Само да обърна внимание, че реално Медицинският център в 

ликвидация има нов ликвидатор и той трябва да предприеме тези мерки, защото те са 

страна по спора с този наемател. Ние не можем като община да претендираме той да 

плати на общината към този момент.  

г-жа Грети Стефанова: Колеги, вие говорите в момента за старите вземания относно 

ВиК-то на въпросния наемател. Но в момента автомивката функционира и сигнали от 

хора, които са ангажирани с този проблем са, че той продължава да ползва на същия 

принцип ВиК услугата, като има някаква преградна стена, за да не се вижда как стига 

инсталацията, и че няма водомер. Така че, много би ми било интересно имаме ли 

възможност да възложим проверка на последните му сметки, защото ако функционира 

автомивката заплащането не отговаря на реалността, какво правим тогава. Редно е първо 

е наш обект, така че би могло с писмо от нас, от името на комисията имам предвид да 

изискаме да се направи проверка на сметките му към „Софийска вода“ от последните 

например пет, шест месеца, за да направим сравнение, което е елементарно не е много 

сложно. Да се схване, че човекът даже може и да е за прокуратура, а не за да му 

продължаваме договора.  

предс. Николай Стойнев: Добре, всички изразихме негативното си отношение към 

такава практика, работа е на ликвидатора, ще му напишем писмо да предприеме всички 

действия по покриване на тези вземания от досегашния наемател. 

г-жа Милка Христова: Предлагам това, което каза и Грети Стефанова, да формулираме 

и да изпратим искане за информация от „Софийска вода“ за еди кой си обект каква е 

консумацията на вода през последните шест месеца и ще отпаднат всякакви, даже не 

шест месеца, а например през последните две години за да хванем и периода, в който 

очевидно е ползвал вода от нашето ДКЦ. 

г-н Дончо Барбалов: Само да припомня, че и предишният път, когато гледахте този 

доклад причината да го върнете беше, че там има каптаж, който беше повреден, а сега 

каптажа е ремонтиран, така че естествено. 

г-жа Милка Христова: Говорим за минало поведение. 

г-н Дончо Барбалов: Добре, разбирам Ви, но просто да уточня този малък детайл, не че 

защитавам някой. 
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предс. Николай Стойнев: Добре разбрахме искането с писмо до „Софийска вода“ от 

ликвидатора ще изискаме точните координати, така че да установим каква е 

консумацията в последните две години от този обект и ще го предоставим на Комисията. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

      

   По т. 3 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-2062/13/22.06.2023 г. от Десислава 

Билева - зам.-кмет на СО, Дончо Барбалов - зам.-кмет на СО, Лорита Радева и Стефан 

Марков - общ. съветници, за разходване на средства от натрупаните отчисления по чл. 

64 от Закона за управление на отпадъците (ЗУО) 

предс. Николай Стойнев: Госпожа Билева, е подготвила нов проект на решение, в 

следствие на дискусиите в Комисията по екология, в който отпадат точки 1.1 и 1.2, а 

другите се преномерират, колеги имате думата за въпроси. 

г-жа Милка Христова: Искам да попитам 1.1 и 1.2, тъй като не съм отворила доклада, 

това е RDF транспорта и изгарянето. 

   Това, че отпадат не решава проблемът, нали така? Защо отпаднаха? 

   Ако ми позволите няколко думи, това е само черешката на тортата, ….и това, което ни 

се задава като огромен проблем за Столична община. Знаете съдбата на RDF 

инсталацията, знаете и нашето становище на нашата група, което за съжаление не беше 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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възприето да се направи завода до „Садината“, говоря за RDF инсталацията, в момента 

мен ме притесни следният факт. Ако правилно съм разбрала само до края на 2023 година, 

тоест за една година ние трябва да платим за около 30 хиляди тона – 5 милиона 140 с 

ДДС за изгарянето и 2 милиона 600 за транспорта. И като знам, че капацитетът е 180 

хиляди тона и като си направя простата сметка, по просто тройно правило излиза, че една 

голяма част от нашия бюджет трябва да отиде за разхождане на RDF и за неговото 

изгаряне, това звучи изключително стресиращо. 

    В този смисъл въпросът ми е, хубаво тези точки отпадат, но какво ще се случи с тези 

30 хиляди, които са допълнително договорени? 

предс. Николай Стойнев: Със сигурност ще има следващо решение на Общинския 

съвет, но да придвижим напред другата част от доклада, за това го подлагаме на решение.  

г-жа Милка Христова: За една година ли е това?  

г-жа Десислава Билева: Може ли да не говорим така и да взема думата, защото така 

изказвайки се наистина в хората остава такова впечатление, това което е важно да се 

каже, знаете за RDF е моя лична кауза и вие най-добре знаете и ви благодаря, че винаги 

когато може да оказвате подкрепа в тази насока и ние продължаваме с RDF, дори и сега 

говорихме с г-жа Лилия Ангелова да пускаме ново писмо, защото имахме такава 

възможност да продължим проекта с модернизационния фонд и знаете, че 

Министерството на енергетиката ни спря, а сега подготвяме изцяло ново, така че този 

проект е бъдеще, ние бяхме с кмета в Любляна миналата седмица, знаете че и „Да 

България“ тук има представители винаги я дават за пример като най-зелена столица, само 

да ви кажа, че Зоран Янкович, който е кмет седем мандата вече и продължава в момента 

е на етап на изграждане инсталация за RDF, тоест те са най-зелените, те са първите към 

нулеви отпадъци, за оползотворяване на RDF, точно така за горене. 

    Така че, това е важно, но до тогава, това което попитахте Вие важно е за всички да 

знаем, че ние произвеждаме наистина на Завода за механично биологично третиране на 

вход 410 хиляди тона, на изход имаме до 180 хиляди тона, но в момента имаме сключен 

договор с „Холсим“, така че този договор продължава да действа, също така имаме и нов 

за още допълнително количество, а останалите знаете, че отиват с код, който е за 

оползотворяване. Тоест ние когато имаме нов договор вече отново ще произведем тези 

до 30 хиляди тона, но за съжаление знаете, че те се вземат само от циментовите заводи. 

г-жа Милка Христова: Колко е цената, която ни струва липсата на RDF инсталация 

годишно, никакви обвинения към никого не отправям. 
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г-жа Десислава Билева: Цената е такава, защото знаете навсякъде, докато няма 

инсталация за съжаление е така. Ние говорихме също и с тях и те също казаха, че карат 

във Виена отпадъка, така че цената е такава, защото е на обществена поръчка. Пускахме 

и миналата година, така че отново ще я направим, ще направим и пазарни консултации, 

така че ще продължим напред с това, но в момента нека тези две точки да ги анализираме 

и ще продължим напред. 

предс. Николай Стойнев: Така или иначе предстои отново да влизат в Общинския съвет 

и тогава ще се дискутира. Факт е, че оползотворяването на RDF със сигурност ще струва 

пари, докато не си изградим собствена инсталация, която да произвежда и отопление и 

електричество. 

г-жа Десислава Билева: За точка 2.5 господин Стойнев забравихме да кажем, че там 

също единствено е добавено училищата. В точка 2.5 – провеждане на засилено саниране, 

това го споменах на Комисията по екология и във финанси, идеята е, че ние след това, 

което бяхме свидетели наводнението искахме масирано, ангажирахме допълнителен 

ресурс от всички фирми да направим обходи. Искаме да използваме лятото, да обходим 

всички училища и детски градини, да видим какво е състоянието на дърветата и същите, 

ако се налага да бъдат отстранени така, че това мисля, че е разумно и съм благодарна, 

ако го подкрепите. 

предс. Николай Стойнев: Благодаря. 

Има ли други въпроси? Няма. 

   Преминаваме към гласуване на новия проект за решение, има го насочен и в системата. 

За кворума вече присъстват вече и г-жа Грети Стефанова и г-н Иван Таков. 

        Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

        Комисията подкрепя доклада с предложения нов проект за решение, внесен с писмо 

№ СОА23-ВК08-2062/14/28.06.2023 г.   

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 
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    По т. 4 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-2178/2/15.02.2023 г. от aрх. Ивайло 

Петков – общински съветник, за довършване на процедура по прилагане на план за 

регулация и застрояване за УПИ ХП-4142,4141.4143,4126,4152,4256.4198,4200,4069, 

общ.- за КОО и подземни паркинг-гаражи, кв. 28А, ж.к. Младост IV, м. „Югоизточен 

град-район 4, зона 5“ и продажба на имот с идентификатор 68134.4093.9471 - общинска 

собственост на собственика на законно изградена сграда, придружен с нов проект за 

решение с вх. № СОА23-ТД26-2178/15/22.06.2023 г. 

предс. Николай Стойнев: Това е доклад, който ние  сме гледали и има нов проект за 

решение от 22 юни 2023 година. Комисията по финанси подкрепя доклада с приложения 

нов проект за решение, с вх. № СОА23-ТД26-2178/15/22.06.23 г., като предлага следното 

изменение в него: В т. 2 от проекта за решение, в трети абзац, текстът : ….1100 кв.м.“ да 

се  измени, като се допълни и словом: „ /хиляда и сто/“. Комисията по устройство 

подкрепя. Става въпрос за сградата в „Младост IV“, която и господин Стефан Марков 

предложи да бъде изградена детска градина от собственика на сградата. 

Заповядайте, господин Марков. 

г-н Стефан Марков: Благодаря, господин председател. Темата беше дискутирана и на 

предходно заседание, тогава имаше критика от страна на колеги относно оценката, дали 

е 700 хиляди, 800 хиляди, 2 милиона, 2 милиона и половина, така или иначе, за да сме 

сигурни, че защитаваме общественият интерес и в едно телевизионно участие и дебат 

предложих да заложим оценка от не по-малко от 3 милиона, която да бъде под формата 

на инвестиция в детска градина. Благодаря на колегите юристи от различни политически 

групи, които спомогнаха това предложение да стане юридически факт и възможно, а 

именно не по-малко от 1100 кв.м. да получи район „Младост“ и Столична община без да 

прави инвестиции за децата на района. Това е по същество и промяната в новия проект 

за решение, беше подкрепено вчера. 

предс. Николай Стойнев: И от другите комисии, благодаря. 

Има ли въпроси по доклада и новия проект за решение? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова Въздържал се 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се 1 
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       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада 

с приложения нов проект за решение, с вх. № СОА23-ТД26-2178/15/22.06.2023 г., като 

предлага следното изменение в него: 

      В т. 2 от проекта за решение, в трети абзац, текстът : ….1100 кв.м.“ да се  измени, 

като се допълни и словом: „ /хиляда и сто/“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. № 

СОА23-ТД26-2178/15/22.06.2023 г. и предлага изменение в него. 

ПК по по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

предложения от вносителя актуализиран проект за решение, с вх. № СОА23-ТД26-

2178/4/22.05.23 г. 

 

        По т. 5 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ВК66-5033/9/22.06.2023 г. от Георги 

Георгиев – Председател на СОС, Диян Стаматов, Иван Таков, Грети Стефанова, 

Борислав Иванов и д-р Антон Койчев, д.м.   - общ. съветници,  за продажба на общинско 

жилище по реда на Наредбата за реда и условията за управление и разпореждане с 

общински жилища на територията на Столична община, придружен с писмо 

вх.№СОА22-ВК66-5033/10/27.06.2023 г. 

предс. Николай Стойнев: Комисията по устройство на територията подкрепя. 

Има ли въпроси?  

Заповядайте, госпожо Стефанова. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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г-жа Грети Стефанова: Не е въпрос, искам да кажа, че не е само по реда на наредбата, 

ако е по реда на наредбата надали ще се случи, това е една лична трагедия и човещината 

го изисква и за това и аз участвам в този доклад. 

предс. Николай Стойнев: Благодаря. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение.  

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 По т. 6 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-4644/4/22.06.2023 г. от Николай 

Стойнев, Карлос Контрера, Стефан Марков, Борислав Иванов и Иван Виделов - общ. 

съветници, Дончо Барбалов - зам.-кмет на СО, за даване на съгласие за увеличаване на 

капитала на „Метрополитен“ ЕАД, чрез непарична вноска и отмяна на Решение № 47 по 

Протокол № 26 от 14.01.2021 г. на Столичен общински съвет, придружен с писмо 

вх.№СОА23-ТД26-4644/5/27.06.2023 г. 

г-н Ботьо Ботев води заседанието. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по транспорт и пътна безопаност и 

на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада с предложения проект 

за решение. 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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    По т. 7 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-4972/22.05.2023 г. от Димитър 

Вучев и Владимир Митов – общ. съветници, за отчет за дейността на Общинския 

гаранционен фонд за малки и средни предприятия за 2022 г. и Програма за дейността на 

ОГФМСП за 2023 г. 

предс. Николай Стойнев: Точката е дискутирана и представена, всички политически 

сили имат представители в управлението на Гаранционния фонд.  

Експертите за написали да се допълни в преамбюла на проекта за решение „относно: 

Отчет за дейността на Общинския гаранционен фонд за малки и средни предприятия за 

2022 година и Програма за дейността на ОГФМСП за 2023 година. 

Има ли въпроси? Няма.  

Преминаваме към гласуване. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение и предлага следното изменение: 

       Да се допълни преамбюла на проекта за решение, а именно:  

„относно: Отчет за дейността на Общинския гаранционен фонд за малки и средни 

предприятия за 2022 г. и Програма за дейността на ОГФМСП за 2023 г.“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 
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 По т. 8 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ДИ05-1955/20.06.2023 г. от Николай 

Стойнев – председател на НС на СОАПИ, за откриване на процедура за приватизация и 

определяне на метод за извършване на приватизация на обекти 

г-н Ботьо Ботев води заседанието. 

        Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение. 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 
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    По т. 9 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ВК66-13186/5/22.06.2023 г.  от Прошко 

Прошков, Стефан Марков, Николай Стойнев и  Николай Велчев – общ. съветници, за 

даване на съгласие „Водоснабдяване и канализация - София“ ЕАД да закупи, със 

собствени средства, дълготрайни материални активи – нови и употребявани моторни 

превозни средства и специализирана техника 

г-н Ботьо Ботев води заседанието. Изключително важен доклад, имали сме повод да го 

обсъждаме и в рамките на формата на комисия, на балансови комисии. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по инженерна инфраструктура и 

енергийно планиране и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада 

с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

        

    

 

     

 

 

 

 

 

 

По т. 10 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-6523/03.05.2023 г. и вх. № СОА23-

ВК08-6523/2/15.05.2023 г. от Татяна Георгиева - общински съветник и Димитър Димов – 

кмет на район „Надежда“, за продажба на имот - частна общинска собственост, на 

собственика на законно построената върху него сграда, представляващ поземлен имот с 

идентификатор 68134.1386.2891, УПИ VII-2027 за „жс“, кв. 7г, местност „ж.к. Надежда 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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1а и 16", CO - район „Надежда“ и писмо вх. № СОА23-ВК08-6523/4/27.06.23 г. с 

приложена нова експертна оценка 

предс. Николай Стойнев: Имаме и нов проект за решение от 15 май 2023 година, който 

е допълнен с писмо от 23 юни с приложена нова експертна оценка. 

Комисията по устройство подкрепя, както и Комисията по финанси, която подкрепя 

новия проект за решение, който е неразделна част от настоящото становище. 

Има ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада 

с предложения от вносителя нов проект за решение, неразделна част от настоящото 

становище.       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклад с 

предложения проект за решение. 

ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада с предложения от вносителя нов проект за решение. 

 

        По т. 11 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-292/2/14.06.2023 г. от д-р 

Антон Койчев, д.м. и д-р Веселин Милев – общ. съветници, Дончо Барбалов – зам.-кмет 

на СО, за даване разрешение на „Диагностично-консултативно център XII - София“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова Въздържал се 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се 1 
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ЕООД да сключи договор за наем на помещения, находящи се в сградата на лечебното 

заведение за срок от 10 (десет) години 

г-жа Милка Христова: Извинявайте, искам само едно пояснение тъй като след това 

може би ще стане въпрос не знам по какви причини, но почти всички доклади, които са 

за отдаване под наем са за 10 години. Искам да кажа, че тези 10 години не са случайни, 

и са от тези изключения, които ние допускаме предвид обстоятелството, че там ще се 

монтира ЯМР, и има много сериозни изисквания поради което искането е за 10 години. 

предс. Николай Стойнев: Сериозни са аргументите госпожо Христова. 

Преминаваме към гласуване. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

 

     

   По т. 12 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-ВК66-15088/3/14.06.2023 г.  от д-р Антон 

Койчев, д.м., Милка Христова, д-р Веселин Милев, Михаил Паргов и Владимир Митов – 

общ. съветници, за избор на управители на общински лечебни заведения за 

извънболнична помощ, съгласно Решение № 1009 от 15.12.2022 г. на Столичния 

общински съвет  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 



16 
 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика, подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   По т. 13 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-МЦ29-287/2/14.06.2023 г. от д-р Антон 

Койчев, д.м., д-р Веселин Милев и Милка Христова – общ. съветници, Дончо Барбалов 

– зам.-кмет на СО, за даване на съгласие на Университетска първа многопрофилна 

болница за активно лечение – София „Св. Йоан Кръстител“ ЕАД да закупи със собствени 

средства дълготраен материален актив, ендоскопска видео система за нуждите на 

бронхологичен кабинет 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 
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  По т. 14 от дневния ред: доклад вх.№СОА22-МЦ29-59/2/23.06.2023 г. от д-р Антон 

Койчев, д.м. и д-р Веселин Милев – общ. съветници, Дончо Барбалов – зам.-кмет на СО, 

за даване съгласие „Четвърта многопрофилна болница за активно лечение - София" ЕАД 

да прекрати дейността на „Служба по трудова медицина Света София 4" ЕООД, чрез 

ликвидация  

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по здравеопазване и социална 

политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

 

 

 

 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Иван Таков За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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   По т. 15 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8837/20.06.2023 г. от Пеню Пенев 

– общ. съветник и Николай Александров – кмет на район „Оборище“, за приемане на 

технико - икономическа обстановка и даване на съгласие за прилагане на намалени 

отстояния при изграждането на Детско заведение с яслена група в нова жилищна сграда 

и за провеждане на публично оповестен конкурс за учредяване на възмездно и безсрочно 

право на строеж върху недвижим имот-частна общинска собственост, с административен 

адрес гр. София, ул. „Васил Друмев“ № 40, срещу обезщетение за Столична община с 

равностойни обекти 

предс. Николай Стойнев: Имаме промяна в проекта за решение от Комисията по 

финанси, която предлага следните изменения: В т. 4 от проекта за решение, да се заличи 

следния текст: …с начално обезщетение в размер на не по-малко от 22 % от общата 

разгъната подземна и надземна част на бъдещата сграда /равняващо се на надземна РЗП 

за СО – 231,00 кв.м. и подземна ЗП за СО в сутерен с подземен паркинг – 68,00 кв.м….“ 

като вместо него се запише следния текст: „с начално обезщетение, определено от 

Столичния общински съвет, в размер на не по-малко от 28 % от общата разгъната 

подземна и надземна част на бъдещата сграда /равняващо се на надземна РЗП за СО – 

294,00 кв.м. и подземна ЗП за СО в сутерен с подземен паркинг – 86,80 кв.м./…. 

     Имаме две положителни становища от Комисията по образование и Комисията по 

устройство на територията. 

         Има ли въпроси? Няма. 

         Преминаваме към гласуване. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  

становищата на Постоянната комисия по образование, култура, наука и културно 

многообразие, на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на Постоянната комисия 

по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, подкрепя доклада и 

предлага следните изменения: 

      В т. 4 от проекта за решение, да се заличи следния текст: …с начално обезщетение в 

размер на не по-малко от 22 % от общата разгъната подземна и надземна част на 

бъдещата сграда /равняващо се на надземна РЗП за СО – 231,00 кв.м. и подземна ЗП за 

СО в сутерен с подземен паркинг – 68,00 кв.м….“ като вместо него се запише следния 

текст: „с начално обезщетение, определено от Столичния общински съвет, в размер на 

не по-малко от 28 % от общата разгъната подземна и надземна част на бъдещата сграда 

/равняващо се на надземна РЗП за СО – 294,00 кв.м. и подземна ЗП за СО в сутерен с 

подземен паркинг – 86,80 кв.м./…. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 
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ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение.  

ПК по образование, култура, наука и културно многообразие и Постоянната комисия по 

устройство на територията, архитектура и жилищна политика, подкрепят доклада с приложения 

проект за решение. 

 

      По т. 16 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-НЦ62-216/6/30.05.2023 г.  от Николай 

Александров – кмет на район „Оборище“, за предоставяне под наем за срок от 3 три  

години,  на нежилищно помещение– частна общинска собственост, находящо се  в сграда 

на булевард “Ген. Данаил Николаев” № 26, Район “Оборище”,  на Сдружение с 

нестопанска цел за осъществяване на обществено полезна дейност „Здраве за всички” 

    Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада,  

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на Постоянната комисия 

по здравеопазване и социална политика и на основание становище вх. № СОА23-НЦ62-

216/6/30.05.23 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, подкрепя доклада и предлага 

следното изменение: 

В правните основания на проекта за решение, да се добави: „ ...т. 1“ на ал. 1 на чл. 

22 от Наредбата за общинската собственост.    

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Иван Таков За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Иван Таков За 

10. Грети Стефанова За 
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ПК по финанси и бюджет и ПК по здравеопазване и социална политика подкрепят доклада и 

предлагат изменение в проекта за решение.  

 

        По т. 17 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8496/2/20.06.2023 г. от Николай 

Александров – кмет на район „Оборище“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, за отдаване под наем на обекти, представляващи части от 

имоти – публична общинска собственост, за осъществяване на ученическо столово 

хранене в общински училища на територията на Столична община, район „Оборище“ 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по образование, култура, наука и 

културно многообразие и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   По т. 18 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-988/3/13.06.2023 г. от Трайчо 

Трайков – кмет на район „Средец“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от имот, терен – публична 

11. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Милка Христова За 

9. Иван Таков За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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общинска собственост, находящ се в гр. София, район „Средец“, парк „Княз Борисова 

градина“, допълнен с нов проект за решение с вх. № СОА23-ВК08-988/5/26.06.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по опазване на околната среда, земеделие и гори,  

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада с приложения нов 

проект за решение, с вх. № СОА23-ВК08-988/5/26.06.2023 г., като предлага в него да се 

отразят следните изменения: 

       т. 1 /арабска/ „ Дава съгласие……………..“ да стане точка I. /римска/. 

       Съществуващите точки I  и  II /римски/ да станат съответно точки II и  III /римски/. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по опазване на околната среда, земеделие и гори и ПК по устройство на територията, 

архитектура и жилищна политика подкрепят доклад с приложения нов проект за решение, с вх. 

№ СОА23-ВК08-988/5/26.06.2023 г. 

ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада с приложения нов проект за решение, с вх. № 

СОА23-ВК08-988/5/26.06.2023 г. и предлага изменение в него. 

 

        По т. 19 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-6350/2/30.05.2023 г.  от Тодор 

Кръстев – кмет на район „Сердика”, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем за срок до започване на действия 

за реализиране на подробния устройствен план, но не повече от 10 години на имоти – 

частна общинска собственост, обособени в обект № 1, включващ 10 поземлени имота и 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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обект № 2, включващ 2 поземлени имота, находящи се в местност “Предгаров площад” 

(“ГГЦ-зона В-15 и части от зона В-16 и В-17”), Район „Сердика” 

предс. Николай Стойнев: гласуваме становището на комисията по финанси, която 

променя срока. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по транпорт и пътна безопасност, на Постоянната 

комисия по финанси и бюджет и на основание становище вх. № СОА23-ВК08-

6350/2/30.05.23 г.  от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на 

СО, подкрепя доклада предлага следните изменения: 

       В т. I. от проекта за решение, текстът: „…за срок от 10 /десет/ години…“ да се измени 

и допълни, както следва: „ за срок до започване на действия за реализиране на подробния 

устройствен план, но не-повече от 5 /пет/ години на“       

       В правните основания на проекта за решение:  

- Да се добави следния текст: „ чл. 14, ал. 8 от Закона за общинската собственост и чл. 55 

от Закона за устройство на територията“; 

- Да се заличи посочената „т. 1“ към ал. 1 на чл. 8 от Закона за общинската собственост. 

 - Да отпадне следния текст: „…като взе предвид Доклад № ……………….на Кмета на 

СО – район „Сердика“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по транспорт и пътна безопасност подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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        По т. 20 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8034/2/14.06.2023 г. от Тодор 

Кръстев – кмет на район „Сердика”, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на общински имот – частна 

общинска собственост, находящ се в гр. София, Район „Сердика“, УПИ I-672, кв. 21 по 

плана на гр. София, м. „Бенковски“, ул. „Лазар Михайлов” № 54 

предс. Николай Стойнев: Комисията по здравеопазване подкрепя доклада с 

приложения проект за решение, като предлага от правните основания да отпадне текстът 

„...като се взе предвид Доклад №……….на Кмета на СО – район „Сердика“. Комисията 

предлага да се създаде нова точка ІІІ със следното съдържание: 

„т. ІІІ. В проектодоговора за наем да бъде записана клауза, че всяка година наемът се 

индексира със съответния коефициент според НСИ. В края на седмата година при 

наличие на процент инфлация, по-голям от 10% от първоначалната, наемната цена се 

предоговаря. При несъгласие на наемателя с предложената нова цена договорът се 

прекратява.“ Комисията по финанси подкрепя доклада. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика, на 

Постоянната комисия по финанси и бюджет и на основание становище вх. № СОА23-

ВК08-8034/2/14.06.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, подкрепя доклада предлага 

следните изменения: 

         В правните основания на проекта за решение, да отпадне следния текст: „…като взе 

предвид Доклад № ……………….на Кмета на СО – район „Сердика“. 

        В проекта за решение да се създаде нова точка ІІІ със следното съдържание: 

„т. ІІІ. В проектодоговора за наем да бъде записана клауза, че всяка година наемът се 

индексира със съответния коефициент според НСИ. В края на седмата година при 

наличие на процент инфлация, по-голям от 10% от първоначалната, наемната цена се 

предоговаря. При несъгласие на наемателя с предложената нова цена договорът се 

прекратява.“ 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 
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ПК по здравеопазване и социална политика и ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и 

предлага изменение в проекта за решение. 

 

   По т. 21 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8038/05.06.2023 г. от Тодор 

Кръстев – кмет на район „Сердика”, за провеждане на публично оповестен конкурс, с 

предмет: „Отдаване под наем на нежилищен имот – публична общинска собственост, 

находящ се в гр. София, ул. „Първа българска армия“, м. „НПЗ Военна рампа-изток“ 1 и 

2 част по плана на гр. София и становище вх. № СОА23-ВК08-8038/2/26.06.2023 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика, на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на основание 

становище вх. № СОА23-ВК08-8038/2/26.06.23 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, 

подкрепя доклада предлага следното изменение: 

        В правните основания на проекта за решение, да отпадне следния текст: „…..като 

взе предвид Доклад № ……..от инж. Тодор Кръстев, кмет на СО – район „Сердика“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

        По т. 22 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8139/06.06.2023 г. от Тодор 

Кръстев – кмет на район „Сердика”, за откриване процедура за провеждане на публичен  

търг за продажба на недвижим имот-частна общинска собственост, находящ се  в гр. 

Бургас, ж.к. „Лазур“ и становище вх. № СОА23-ВК08-8139/2/27.06.2023 г. 

предс. Николай Стойнев: Имаме две положителни становища от Комисията по финанси 

и Комисията по устройство. 

г-жа Милка Христова: има въпроси, от къде района има апартамент в гр. Бургас, дали 

цената е добра и защо искат да го продадат?  

г-н Тодор Кръстев – кмет на район „Сердика”: отговори на поставените от г-жа 

Христова въпроси. 

предс. Николай Стойнев: Преминаваме към гласуване. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада 

с предложения нов проект за решение, съгласно становище вх. № СОА23-ВК08-

8139/2/27.06.2023 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада с предложения нов проект за решение, съгласно становище вх. № СОА23-

ВК08-8139/2/27.06.2023 г. от Д. Барбалов – зам. кмет на СО. 

 

    По т. 23 от дневния ред: доклад вх.№СОА21-ВК08-16210/4/13.06.2023 г. от Иван 

Чакъров – кмет на район „Красна поляна“, за отдаване под наем, след провеждане на 

публично оповестен конкурс на общински нежилищни имоти – публична общинска 

собственост, намиращ се в 28 СУ „Алеко Константинов” на адрес бул. „Възкресение” № 

60 на  на основание чл.21, ал.1, т.8 ат ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската 

собственост и чл.3, ал.3 от Наредбата за организиране на ученическото столово и 

бюфетно хранене в общинските училища на територията на Столична община 

        Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по образование, култура, наука и 

културно многообразие и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         

 

 

 

 

 

   По т. 24 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8495/13.06.2023 г. от Иван Чакъров 

– кмет на район „Красна поляна“, за отдаване под наем, след провеждане на публично 

оповестен конкурс на общински нежилищни имоти – публична общинска собственост, 

намиращ се в 17 СУ „Дамян Груев” на адрес ул. „Сава Михайлов” № 64 на основание на 

основание чл.21, ал.1, т.8 ат ЗМСМА, чл.14, ал.7 от Закона за общинската собственост и 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 



27 
 

чл.3, ал.3 от Наредбата за организиране на ученическото столово и бюфетно хранене в 

общинските училища на територията на Столична община 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по образование, култура, наука и 

културно многообразие и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

    

 

   По т. 25 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8029/1/15.06.2023 г. от Иван 

Чакъров – кмет на район „Красна поляна“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на нежилищен имот -  частна 

общинска собственост, находящ се на територията на СО, район „Красна поляна, м. 

„Барите“ – 2 част 

        Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада 

и предлага и предлага следните изменения: 

В т. I. от проекта за решение: 

- след: „…провеждане на“ да се добави следния текст: „ публично оповестен“ 

- текстът: „…за срок от 5 /пет/ години…“ да се измени и допълни, както следва: „за срок 

до започване на действия за реализиране на подробния устройствен план, но не-повече 

от 5 /пет/ години“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

        По т. 26 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-7107/2/05.06.2023 г. от Иван 

Божилов – кмет на район „Илинден“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс за отдаване под наем на имот – частна общинска 

собственост, с адрес, гр. София, район „Илинден“, ж.к. „Св. Троица“, ул. „Цар Симеон“ 

№263 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика, на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на основание 

становище вх. № СОА23-ВК08-7107/2/05.06.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, 

подкрепя доклада и предлага следните изменения: 

В т. 1.1 от проекта за решение, след текста: „……….са за сметка на наемателя“ да се 

добави следния текст: „ Наемателят се задължава да представи доказателства за 

извършените ремонти дейности“. 

Да се промени съдържанието на т. 2 от проекта за решение, както следва: 

Т. 2 „За компенсиране на разходите за основен ремонт, които са в тежест на наемателя, 

той се освобождава от заплащането на наемната цена за първите шест месеца от 

договора, считано от датата на сключването му“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 



29 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

 

        По т. 27 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-7494/2/08.06.2023 г. от Иван 

Божилов – кмет на район „Илинден“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс за отдаване под наем на имот – частна общинска 

собственост, находящо се в ж.к. „Света Троица“, бл. 145В, вх. А, ет. 1 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада 

и предлага следното изменение: 

        В т. 1 от проекта за решение, след: „….провеждане на“ да се добави следния текст: 

„ публично оповестен“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 



30 
 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

 

         По т. 28 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-556/7/26.04.2023 г. от  

Димитър Димов – кмет на район „Надежда“, за откриване на процедура по провеждане 

на публично оповестен конкурс за отдаване под наем, за срок от 10 години, на част от 

поземлен имот-публична общинска собственост, при специфично конкурсно условие-за 

охраняем автопаркинг 

          Постоянната комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация не 

разгледа доклад вх.№СОА23-ВК08-556/7/26.04.2023 г. от  Димитър Димов – кмет на 

район „Надежда“. 

 

        По т. 29 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-7514/1/12.06.2023 г. от Димитър 

Димов – кмет на район „Надежда“, за откриване на процедура за провеждане на публично 

оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на имот -  частна общинска собственост, 

находящ се на територията на СО, с административен адрес ул. „Александър Михов“ 

№23 район „Надежда“ 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада 

и предлага следното изменение: 

        В правните основания на проекта за решение, да се заличи следния текст: „….и във 

връзка с  т.2 от Решение №57 от 20.02.2020 г. на СОС е необходимо да бъде проведен 

конкурс за отдаване под наем на недвижим имот/терен/ частна общинска собственост“. 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 
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ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

        По т. 30 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-6675/2/09.06.2023 г. от Димитър 

Димов – кмет на район „Надежда“, за откриване на процедура за провеждане на публично 

оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на части от недвижими имоти/терени – 

публична общинска собственост на територията на район „Надежда“, м. НПЗ“ Военна 

рампа – запад“  бул. „Рожен“ № 4, допълнен с писмо вх.№СОА23-ВК08-

6675/3/28.06.2023 г. с приложен нов проект за решение. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада 

с предложения от вносителя нов проект за решение, с вх.№СОА23-ВК08-

6675/3/28.06.2023 г. 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 
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ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение.   

      

        По т. 31 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-7365/1/07.06.2023 г. от Димитър 

Димов – кмет на район „Надежда“, за упълномощаване на  директора на ДГ № 115 

„ОСМИ МАРТ“  за подписване на удължаване на действие на  Запис на заповед в полза 

на Министерство на околната среда и водите, дирекция „Координация по въпросите на 

европейския съюз и международно сътрудничество” 

предс. Николай Стойнев: Имаме положително становище от Комисията по финанси и 

Комисията по образование, както и едно предложение от експертите в преамбюла на 

проекта за решение да се допълнят правните основания, а именно на основание чл. 21, 

ал. 1, т. 8 и т. 24, ал. 2 от ЗМСМА. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по образование, култура, наука и 

културно многообразие и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада и предлага следното изменение: 

        В преамбюла на проекта за решение да се допълнят правните основания, а именно: 

„на основание чл. 21, ал. 1, т. 8, и т. 24 и ал. 2 от закона за местното самоуправление и 

местната администрация.“ 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 
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     По т. 32 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-7790/1/14.06.2023 г.  от Димитър 

Димов – кмет на район „Надежда“, за откриване на процедура за  провеждане на 

публично оповестен конкурс за отдаване под наем на имот публична  общинска 

собственост  на територията на район „Надежда“ 

        Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по образование, култура, наука и 

културно многообразие и на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

          

         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   По т. 33 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8008/02.06.2023 г. от Ивайло 

Цеков – кмет на район „Искър“, за учредяване безвъзмездно право на ползване на Съюза 

на инвалидите в България, за нуждите на Дружество на инвалидите „Бусманци“– район 

„Искър, върху част от имот - частна общинска собственост,  представляващ помещения 

с площ от 61.2 кв. м. от сграда с обща застроена площ -120 кв. м., находящ се в УПИ I, 

кв. 21, с. Бусманци, ул. „Генерал Йосиф В. Гурко” № 25 и становище вх.№СОА23-ВК08-

8008/2/26.06.2023 г. 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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          Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика, и на 

основание становище вх.№ СОА23-ВК08-8008/2/26.06.2023 г. от Д. Барбалов и  А. 

Атанасова – зам.-кметове на СО, подкрепя доклада и предлага следното изменение: 

        В т. 2 от проекта за решение след текста „учредяване безвъзмездно право на 

ползване“ да се добави „в полза на Сдружение „Съюз на инвалидите в България“ за 

нуждите“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по здравеопазване и социална политика подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за 

решение. 

 

       По т. 34 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-8011/02.06.2023 г. и 

вх.№СОА23-ВК08-8011/1/26.06.2023 г. от  Ивайло Цеков – кмет на район „Искър“, за 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за отдаване под 

наем на части от имот – публична общинска собственост, на територията на СО – Район 

„Искър“, находящ се в кв. 54, м. жк. „Дружба- 1“, гр. София и становище вх.№СОА23-

ВК08-8011/2/27.06.2023 г. 

предс. Николай Стойнев: Тук имаме два доклада, които са внесени, като единия е от 2 

юни, а другия от 26 юни, които по същество в по-голямата си част се препокриват и има 

два нови обекта. 

Господин Цеков, предполагам, че трябва да гласуваме вторият доклад.  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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г-н Ивайло Цеков – кмет на район „Искър“: Господин председател, ако мога да дам 

малко пояснения,  тук става въпрос за бих го нарекъл техническа грешка, защото вие 

няма да откриете почти никаква разлика между първото и второто предложение като 

опис и тъй като говорим в точка 4 от обектите. Там на практика са два павилиона по 27 

кв.м. и за съжаление в поправката моите служители отново не са отразили правилно, тъй 

като оценката е само за 27 кв., а те на практика ще са два павилиона по 27 кв.метра. 

 Така че самата цена трябва да се удвои, защото са два павилиона. На практика го няма, 

видях че е пропуснато сутринта, но се разбрахме понеже го отложихме заради това, че 

становището по-късно дойде на господин Барбалов, утре сутрин ще се разглежда като 

допълнителна точка в Комисията по финанси. Отложихме го, тоест така прецениха 

общинските съветници, че там ще бъде, днес го повдигнаха, но в друга комисия като 

въпрос и там ще се уточни като текст как да се промени.  

    Моето предложение е, че към точка 4 от обектите, тъй като става въпрос за два 

павилиона по 27 кв. м не е ясно описано и не става точно и ясно и съответно и цената 

трябва да бъде като за два павилиона по 189 по две, това е промяната, 70 са квадратните 

метра, 40 са за следващия обект, тъй като тук караме по цялата схема на езерото, всички 

преместваеми са за конкурс.  

предс. Николай Стойнев: Ако разбирам правилно трябва да се удвои наемната цена и 

да стане два преместваеми обекта по типов проект 9 на 3 с покрита площ от 27 квадратни 

с начална конкурсна месечна наемна цена на всеки от обектите 189 и т.н. 

Просто добавяме „на всеки от обектите“. 

г-н Ивайло Цеков Да. 

предс. Николай Стойнев: Добре. 

Има ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

 

          Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика, и на основание становище вх.№СОА23-ВК08-8011/2/27.06.2023 г. от 

Д. Барбалов – зам.- кмет на СО и арх. З. Здравков – гл. архитект на СО, подкрепя доклад 

вх.№СОА23-ВК08-8011/1/26.06.2023 г. с предложения проект за решение и предлага 

следните изменения в него: 

       Описанието на преместваемите обекти в т. 2 от проекта на решение следва да се 

измени, както следва: 
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- Преместваем обект по типов проект 3,6м./1,8м., с покрита площ от 6,5 кв.м.; - начална 

конкурсна наемна цена – 78,00 лв. без ДДС, съгласно таблица №1; 

- Преместваем обект по типов проект 3,6м./1,8м., с покрита площ от 6,5 кв.м., начална 

конкурсна наемна цена – 78,00 лв. без ДДС, съгласно таблица №2; 

- Преместваем обект по типов проект 3,6м./1,8м., с покрита площ от 6,5 кв.м., начална 

конкурсна наемна цена – 78,00 лв. без ДДС, съгласно Таблица №3; 

- Два броя преместваеми обекти по типов проект 9,0 м./3,0м., с покрита площ от 27,00 

кв.м. и открита площ от 70,00 кв.м. Началната конкурсна наемна цена за всеки обекти е 

в размер на 189,00 лв. без ДДС за покритата площ и 105,00 лв. без ДДС за откритата 

площ, съгласно Таблица № 4; 

- Преместваем обект по типов проект 3,0м./3,0м., с покрита площ от 9,0 кв.м., начална 

конкурсна наемна цена – 81,00 лв. без ДДС, съгласно Таблица № 4, ред № 4; 

- Преместваем обект по типов проект 9,0 м./3,0м., с покрита площ от 27,00 кв.м. и 

открита площ от 40,00 кв.м. Началната конкурсна наемна цена е в размер на 189,00 лв. 

без ДДС за покритата площ и 60,00 лв. без ДДС за откритата площ, съгласно Таблица 

№5 

    В т. 2 от проекта на решение, тире първо да се заличи следния текст: „Специфично 

конкурсно условие: „отдаване под наем с предназначение – за разполагане на 

преместваем обект по типов проект.“, като вместо него се запише следния текст:  

„Специфично конкурсно условие: ,,за търговска и обслужваща дейност“.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада и 

предлага изменение в проекта за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

 

    По т. 35 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-5980/1/05.06.2023 г. от арх. 

Стефан Стефанов – кмет на район „Младост“, за откриване на процедура за провеждане 

на публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем за срок от 10 години на 

едноетажна нежилищна сграда с идентификатор 68134.4091.5555.8 със застроена площ 

100 кв. м, представляваща частна общинска собственост, находяща се в квартал 

„Младост-ІІ”, Район „Младост” 

предс. Николай Стойнев: Комисията по финанси е отложила доклада, като искат  

Количествено стойностна сметка, която да обосновава срока от 10 години, за който се 

предлага.  

      Предлагам да преминем към гласуване, ние можем да намалим срока на 5 години, а 

Комисията по финанси, ако преценят вече утре да го увеличат. 

Имате ли становища? 

Има предложение от господин Таков да гласуваме доклада както е внесен от вносителя, 

а утре Комисията по финанси и бюджет ще се запознаят с допълнителната информация. 

Имаме изменения съгласно становището от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО. 

Преминаваме към гласуване. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика, и на основание становище вх.№СОА23-ВК08-5980/1/05.06.2023 г. от 

Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, подкрепя доклада и предлага следните изменения в 

правните основания на проекта за решение: 

- да се допълни текста, както следва: чл. 8, ал. 1, както и ал. 3 и ал. 8 на чл. 14 от Закона 

за общинската собственост; 

- да се заличи текста: „ във връзка с чл. 1, т. 1, чл. 30, ал. 3 и чл. 31 от Наредбата за 

условията и реда за провеждане на търгове и конкурси“ като вместо него се запише 

следния текст: „ чл. 1, т. 1, във връзка с чл. 4, ал. 3 и чл. 31 от Наредбата за условията и 

реда за провеждане на търгове и конкурси“. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 
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ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада и 

предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по финанси и бюджет ще се произнесе с отделно становище. 

        

        По т. 36 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-7441/1/05.06.2023 г. от Теодор 

Петков – кмет на район „Витоша“, за откриване на процедура за провеждане на публично 

оповестен конкурс, за срок от 5 (пет) години на недвижим имот – частна общинска 

собственост, представляващ едноетажна сграда за обществено хранене – кафе – 

сладкарница с идентификатор 1139444.1796.833.5 с площ от 145.00 кв. м., находяща се в 

с. Владая, ул. „Войнишко въстание“ № 59 със специфично конкурсно условие за кафе – 

сладкарница 

г-н Теодор Петков – кмет на район „Витоша“: Беше за пет години, но го направихме 

по моя молба за седем години, защото обекта не е работил досега като такъв, и се нужда 

е основен ремонт. 

предс. Николай Стойнев: Съгласно становището на Комисията по финанси е увеличен 

на седем години – добре. 

Има ли въпроси? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

     Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика, на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада и 

предлага следните изменения: 

       В т. 1 от проекта за решение, след: „…да бъде проведен“ да се добави следния текст: 

„    публично оповестен“ 

       В преамбюла на проекта за решение и в т. 1 вместо: „…от 5 /пет/ години“ да се 

запише текста: „ от 7 /седем/ години“. 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 
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ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

    По т. 37 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-7442/1/08.06.2023 г. от Теодор 

Петков – кмет на район „Витоша“, за откриване на процедура за провеждане на публично 

оповестен конкурс, за срок от 5 (пет) години на недвижим имот – частна общинска 

собственост, представляващ едноетажна сграда за търговия с идентификатор 

11394.1795.2332.1 с площ от 80.00 кв. м., находящ се в с. Владая, ул. „Иван Шишманов“ 

със специфично конкурсно условие магазин за хранителни стоки 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и 

жилищна политика, на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада и 

предлага следното изменение: 

        В т. 1 от проекта за решение, след: „…да бъде проведен“ да се добави следния текст: 

„ публично оповестен“. 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Милка Христова За 

10. Иван Таков За 

11. Грети Стефанова За 

12. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 
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ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

    По т. 38 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-4301/2/20.06.2023 г.  от Теодор 

Петков – кмет на район „Витоша“, за прекратяване на съсобственост върху поземлен 

имот, чрез продажба на общинската част на физически лица, съсобственици в имота, 

местност „в.з. Симеоново-Драгалевци-II част“, по плана на гр. София, находящ се на ул. 

„Йордан Иванов“ №  14 и становище вх. № СОА23-ВК08-4301/3/23.06.23 г. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          

9. Иван Таков За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Иван Таков За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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      По т. 39 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-7015/1/09.06.2023 г.  от  Милко 

Младенов – кмет на район „Люлин“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на части от имоти – публична 

общинска собственост, представляващи части от сградата на 27 СУ „Акад. Георги 

Караславов“, находящо се в ж.к. „Люлин – 6 м.р.“, ул. „Полк. Никола Попов“ №4 

        Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на Постоянната комисия 

по образование, култура, наука и културно многообразие, и на основание становище 

вх.№СОА23-ВК08-7015/1/09.06.2023 г.  от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, подкрепя 

доклада и предлага следното изменение: 

    В т. 2 от проекта за решение, след: „….859,50 лв. /осемстотин петдесет и девет лв. и 

0,50 ст./ без ДДС“ да се заличи следния текст: „ за обща площ от 2 038.48 кв.м.“ като 

вместо него се  запише текста: „ за обща площ от 3513.81 кв.м.“ 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по образование, култура, наука и културно многообразие 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

         

        По т. 40 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-4397/22.03.2023 г. от  Милко 

Младенов – кмет на район „Люлин“, за отдаване под наем на недвижим имот - публична 

общинска собственост чрез провеждане на процедура за публично оповестен конкурс по 

реда на Наредба за условията и реда за провеждане на търгове и конкурси за срок до 

реализиране на подробния устройствен план, но не повече от 5 /пет/ години и становище 

вх. № СОА23-ВК08-4397/1/23.06.2023 г. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Иван Таков За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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          Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на Постоянната комисия 

по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, и на основание 

становище вх. № СОА23-ВК08-4397/1/23.06.2023 г. от Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, 

подкрепя доклада и предлага следното изменение: 

       В правните основания на проекта за решение, да се добави следния текст: „чл. 14. ал. 

8 от Закона за общинската собственост, чл. 55 от Закона за устройството на територията“, 

както и да се заличи следния текст: „чл. 1, т. 1 от Наредбата за условията и реда за 

провеждане на търгове и конкурси“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепят доклада и предлагат изменение в проекта за решение. 

         

        По т. 41 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-7139/15.05.2023 г. от Младен 

Младенов – кмет на район „Връбница“, за откриване на процедура за  провеждане на 

публично оповестен конкурс за отдаване под наем на части от имоти - публична 

общинска собственост на територията на Столична община - район „Връбница“ и 

становище СОА23-ВК08-7137/1/01.06.2023 г. 

         Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Иван Таков За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 
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  По т. 42 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-7574/23.05.2023 г. от Младен 

Младенов – кмет на район „Връбница“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на имот -  частна общинска 

собственост, находящ се на територията на СО, район „Връбница“ и становище             

вх.№ СОА23-ВК08-7571/1/30.05.2023 г.  

         Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

         

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Диана Тонова – зам.-председател За 

4. Прошко Прошков За 

5. Стефан Марков За 

6. Татяна Георгиева За 

7. Димитър Вучев За 

8. Христиан Петров За 

9. Иван Таков За 

10. Грети Стефанова За 

11. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Стефан Марков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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        По т. 43 от дневния ред: доклад вх.№СОА21-ВК08-16151/6/19.06.2023 г. от Младен 

Младенов – кмет на район „Връбница“, за процедура по чл. 35, ал. 3 от Закона за 

общинската собственост, а именно продажба на имот – частна общинска собственост на 

собственика на апартамент в построена върху него сграда, находящ се в с. Волуяк, район 

„Връбница“ 

     Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, 

подкрепя доклада с предложения проект за решение. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

          

        По т. 44 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-7886/2/12.06.2023 г. от Даниела 

Райчева – кмет на район „Нови Искър“, за откриване на процедура за провеждане на 

публично оповестен конкурс, с цел отдаване под наем на част от недвижим имот -  

публична общинска собственост, помещение за склад, находящ се в административна 

сграда – кметство на с. Световрачене 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителното становище на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя 

доклада с предложения проект за решение. 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Стефан Марков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Стефан Марков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 
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    По т. 45 от дневния ред: писмо вх.№СОА23-ТД26-8796/08.06.2023 г. от Веселка 

Дишева – управител на „ГИС София“ ЕООД, относно  даване на съгласие за закупуване 

на дълготрайни активи над 10 000 лв. 

предс. Николай Стойнев: Госпожо Дишева, заповядайте да запознаете комисията. 

г-жа Веселка Дишева: представи писмото 

предс. Николай Стойнев: Дружеството е в добро финансово състояние, има ресурс да 

може да си закупи.  

  Комисията предлага, внесеното писмо да бъде изпратено до г-н Д. Барбалов – зам.- кмет 

на СО, за предприемане на действия по компетентност и подготовка на доклад до СОС.      

 

        По т. 46 от дневния ред: писмо вх.№СОА23-ТД26-9250/15.06.2023 г. от Виктор 

Гусев – ликвидатор на „Метрострой“ ЕАД - в ликвидация, относно предложение за 

продажба на самостоятелни обекти, собственост на „Метрострой“ ЕАД - в ликвидация   

   предс. Николай Стойнев: Комисията предлага, внесеното писмо да бъде изпратено до 

г-н Д. Барбалов – зам.- кмет на СО, за предприемане на действия по компетентност и 

подготовка на доклад до СОС.  

     

        По т. 47 от дневния ред: писмо вх. №СОА23-ВК66-5740/13.06.2023 г. от Ангел 

Джоргов – зам. - кмет на СО и Дончо Барбалов – зам.- кмет на СО, във връзка с Решение 

№ 395 по Протокол №57 на Столичен общински съвет от дата  09.06.2022 г. и в 

изпълнение на т. 5 от същото, предоставям на Вашето внимание Отчет №3 по 

изпълнението на компонент „Транспортна свързаност и достъпна среда“ към Проект 

„Устойчива градска мобилност. Изграждане и реконструкция на основни артерии от 

кръгово-радиалната улична мрежа на гр. София“ – за сведение. 

        

    По т. 48 от дневния ред:   Разни – въпроси не бяха повдигани.  

 

7. Христиан Петров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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      По доп.т. 1 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-6139/23.06.2023 г. от 

Йорданка Фандъкова – кмет на СО, за прехвърляне на капиталови средства от бюджета 

на направление „Зелена система, екология и земеползване“ към бюджета на Фондация 

„Асоциация за развитие на София“ за възлагане на обществена поръчка за изпълнение 

на класирания на първо място проект от програмата „София избира зеленото“ – „Повече 

колела днес, по-чист въздух утре - Пъмп трак София“ в обект: Парк със зона за събития, 

детска и спортна площадка и пъмп трак съоръжение“ в поземлен имот 68134.4083.6095, 

УПИ XIII - за парк, спорт и пг, кв. 2Б, м. „Младост 3“, район „Младост“, Столична 

община 

предс. Николай Стойнев: Ние сме водеща комисия, но Комисията по финанси и 

Комисията по опазване на околната среда утре ще гледат доклада. 

Госпожо Билева, може ли накратко да кажете в „Младост 3“. 

г-жа Десислава Билева: Това, което искам да кажа е, че ние готвим там проект за парк 

в „Младост 3“ на финала сме и част от този парк, който ще бъде точно в „Младост 3“ 

отделяме за „Пъмп парка“. Целта на този доклад е проектът, който беше номиниран и е 

от проектите, които спечелихме „София избира зеленото“, когато бяхме кандидат знаете 

за Европейска зелена столица всъщност с Асоциация за развитие на София и предимно 

проект Зелена София, Елица Панайотова бяха водещи в този процес и за това „Пъмп 

парка“ се прехвърляте да го реализират на територията на този терен. Това е целта. 

Надявам се съвсем скоро да ви поканим и да ви представим и нашата идея за парка в 

„Младост“. 

предс. Николай Стойнев: Благодаря. 

Има ли въпроси и становища? Няма. 

Преминаваме към гласуване. 

         Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

         Комисията, като водеща, подкрепя доклада с предложения проект за решение.        

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Диана Тонова – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Стефан Марков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Милка Христова За 

9. Иван Таков За 

10. Грети Стефанова За 
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ПК по финанси и бюджет и ПК по опазване на околната среда, земеделие и гори ще се произнесат 

с отделни становища. 

 

        По доп.т. 2 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-9132/1/26.06.2023 г. и             

№ СОА23-ВК08-9132/26.06.2023 г.  от инж. Ангел Джоргов – зам.-кмет на СО и Младен 

Младенов – кмет на район „Връбница“, относно процедура по придобиване от Столична 

община (СО) на поземлен имот (ПИ) с идентификатор 69134.2816.1149 с площ от 399 кв. 

м. и на реална част от ПИ с идентификатор 68134.2816.872 с площ 163 кв. м., собственост 

на физически лица, попадащи в улична регулация между осови точки (О.Т.) /167-168-

154/ по действащия регулационен план на м. „ж.к. Обеля-2“, район „Връбница“ – СО 

предс. Николай Стойнев: Заповядайте, да кажете каква е техническата грешка в имота. 

г-н Младен Младенов – кмет на район „Връбница“: Записано е в идентификатора 69, 

обаче е 68. 

предс. Николай Стойнев: Това са първите две цифри на идентификатора. 

В проекта за решение трябва да се измени 68134.2816, а не 69…,както е записано. 

        Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становищата на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на Постоянната комисия 

по устройство на територията, архитектура и жилищна политика, подкрепя доклад с вх. 

№ СОА23-ВК08-9132/26.06.23 г. с приложения проект за решение, допълнен с вх. 

СОА23-ВК08-9132/1/26.06.23 г. 

      Комисията предлага навсякъде в проекта за решение вместо текста: 

„…идентификатор 69134.2816.1149“ да се запише следния текст: „ … идентификатор 

68134.2816.1149“ 

11. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  11 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 11 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Стефан Марков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 
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ПК по финанси и бюджет и ПК по устройство на територията, архитектура и жилищна политика 

подкрепят доклад с вх. № СОА23-ВК08-9132/26.06.23 г. с приложения проект за решение, 

допълнен с вх. СОА23-ВК08-9132/1/26. 

 

       По доп.т. 3 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК66-6181/26.06.2023 г. от 

Николай Стойнев и Стефан Марков – общ. съветници, Дончо Барбалов – зам.-кмет на 

СО, за увеличаване на капитала на „Център за градска мобилност“ ЕАД чрез непарична 

вноска и утвърждаване на актуализиран устав на дружеството 

г-н Ботьо Ботев води заседанието. 

        Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

положителните становища на Постоянната комисия по финанси и бюджет и на 

Постоянната комисия по транспорт и пътна безопасност, подкрепя доклада с 

предложения проект за решение. 

 

        

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  По доп.т. 4 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-6885/3/27.06.2023 г. от Николай 

Стойнев, Стефан Марков, Христиан Петров и Карлос Контрера – общ. съветници, за 

увеличаване на капитала на „Столичен автотранспорт“ ЕАД чрез извършване на 

непарична вноска и утвърждаване на актуализиран устав на дружеството 

г-н Ботьо Ботев води заседанието. 

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Стефан Марков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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         Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

         Комисията, като водеща, подкрепя доклада с предложения проект за решение.         

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по транспорт и пътна безопасност ще се произнесат с отделни 

становища. 

 

     По доп.т. 5 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ТД26-8713/1/27.06.2023 г. от 

Николай Стойнев, Стефан Марков, Христиан Петров и Карлос Контрера – общ. 

съветници, за даване на съгласие за увеличаване на капитала на „Столичен 

електротранспорт“ ЕАД чрез непарична вноска и за сключване на допълнително 

споразумение към Договор за паричен заем, сключен между Столична община и 

„Столичен електротранспорт“ ЕАД 

г-н Ботьо Ботев води заседанието. 

         Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

         Комисията, като водеща, подкрепя доклада с предложения проект за решение.          

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Стефан Марков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Стефан Марков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 
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ПК по финанси и бюджет и ПК по транспорт и пътна безопасност ще се произнесат с отделни 

становища. 

 

   По доп.т. 6 от дневния ред: доклад вх.№СОА23-ВК08-4007/2/13.06.2023 г.  от Даниела 

Райчева – кмет на район „Нови Искър“, за провеждане на публично оповестен конкурс 

за отдаване под наем, за срок от 5 /пет/ години, на част от недвижим имот-публична 

общинска собственост, с предназначение за ученически бюфет, находящ се на 

територията на 179 ОУ „Васил Левски“ – с. Доброславци, район „Нови Искър“ 

предс. Николай Стойнев: Не са гледани от Комисията по финанси и Комисията по 

образование, но предлагам ние да се произнесем. В т. I от проекта за решение след текста: 

„…под наем“ да се запише следния текст: „за срок от 5 /пет/ години,…“. 

         Въз основа на състоялите се разисквания бяха взети следните решения: 

         Комисията, като водеща, подкрепя доклада и предлага следното изменение: 

       В т. I от проекта за решение след текста: „…под наем“ да се запише следния текст: 

„за срок от 5 /пет/ години,…“. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ПК по финанси и бюджет и ПК по образование, култура, наука и културно многообразие ще се 

произнесат с отделни становища. 

    

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Прошко Прошков За 

4. Стефан Марков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Грети Стефанова За 

9. Пеню Пенев За 

                           Общо гласували:  9 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 9 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 
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      По доп.т. 7 от дневния ред: Писмо вх.№СОА23-МЦ29-323/2/26.06.2023 г. от д-р Сл. 

Славчев – управител на „ДКЦ VIII София“ ЕООД относно определяне на представител в 

конкурсна комисия. 

предс. Николай Стойнев: Колеги, на 7 юли ще се проведе конкурс, ако някой проявява 

желание моля да го заяви, така че да го запишем. 

 

        Поради изчерпване на дневния ред, председателят на комисията Николай Стойнев 

закри заседанието в 15:10 часа. Протоколът е изготвен на  04.07.2023 г.  
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